

The True Meaning of Baptism

受浸的真義

05/22/2022 神国福音教会主日信息

Bro. Jonathan Li

After we accepted the Lord as our personal Savior, why should we need to be baptized? What is the true meaning of baptism? How the baptism can affect our whole Christian walk and life? How do we start from here? This is the burden that the Lord wants us to share with all of you this Lord's day.

當我們接受了耶穌基督作了我們個人的救主，我們為什麼還需要受浸？什麼是受浸的真義？受浸如何能影響我們整個基督徒的行為和生命？受浸之後，我們該作什麼？這就是這個主日我們信息的主題和從主而來的負擔。

Scripture References 经文参考：

Romans 6:3-7 Are you ignorant that we, as many as have been baptized unto Christ Jesus, have been baptized unto his death? We have been buried therefore with him by baptism unto death, in order that, even as Christ has been raised up from among dead by the glory of the Father, so we also should walk in newness of life. For if we are become identified with in the likeness of his death, so also we shall be of resurrection; knowing this, that our old man has been crucified with him, that the body of sin might be annulled, that we should no longer serve sin. For he that has died is justified from sin.

羅馬書 6 章 3-7 節：豈不知我們這受洗歸入基督耶穌的人，是受洗歸入祂的死嗎？所以我們藉著洗禮歸入死，和祂一同埋葬，原是叫我們一舉一動有新生的樣式，像基督藉著父的榮耀從死里復活一樣。我們若在本祂死的形狀上與祂聯合，也要在本祂復活的形狀上與祂連合。因為知道我們的舊人和祂同釘十字架，使罪身滅絕，叫我們不再作罪的奴仆。因為已死的人是脫離了罪。